

## Acta del consell de barri de Vall d'Hebron

---

**Data:** 17 de Novembre de 2017

**Hora:** 19:00 hores.

**Lloc:** Casal de Barri Can Travi (Av. Cardenal Vidal i Barraquer, 45)

**Assistents:**

Presideix la taula la Regidora del Districte, Mercedes Vidal, a qui acompanyen Manel Pérez, President de l'AAVV Parc de la Vall d'Hebron i Vicepresident del Consell de Barri, Pau González, Conseller Tècnic del districte, Víctor Valls, Conseller del barri de Vall d'Hebron, i el Gerent del Districte, Eduard Vicente.

**Grups polítics representats: 5**

**Entitats representades: 2**

**Veïnes i veïns assistents: 120**

### Informació i retorn de les actuacions efectuades i/o previstes al barri.

---

Eduard Vicente repassa diferents temes pendents des de l'últim Consell de Barri que es va celebrar el passat 25 de maig i altres que han sorgit en aquests últims mesos. Informa que se han realitzant un conjunt d'intervencions de manteniment al mes de juliol (reposició de bancs, baranes, arranjament d'escales...).

Pau González afegeix que va arribar una queixa des de l'associació de veïns sobre l'ús que feia el departament de neteja de l'Ajuntament posant contenidors a la vorera de davant del Pavelló de la República. Explica que des de l'Ajuntament s'ha buscat un altre ubicació entre el Pavelló i Can Travi per fer l'operació de canvi dels contenidors a la calçada, sense ocupar l'espai dels vianants.

Manel Pérez comenta la falta de inversió en el barri. Per això des de l'associació de veïns s'han realitzat dues iniciatives. Per una banda, s'ha parlat de fer un pla integral d'actuacions al barri, i fer també una base de dades a l'associació per recollir els desperfectes del barri que requereixin de més urgència.

S'obre torn de paraules sobre el primer punt.

Lluís Almiralls explica que a la plaça Arquitecte Moragues es van col·locar unes tanques de plàstic, per protegir la font trencada, que cada cop que bufa el vent volen per la plaça. També es queixa de que a la plaça hi ha uns forats, i demana que es tapin. Per últim, comenta que la font que hi ha al costat del Col·legi Pau Casals no funciona des de fa 2 anys.

Josefina Soler demana que s'arregli la zona que envolta les escales del Passeig Vall Hebron, on hi ha escales i baranes en mal estat.

Francesc Ponsa demana pintar un nou pas de vianants al carrer Jorge Manrique, des de les escales fins a la zona que dona al carrer Berruguete.

Xavier Rodríguez planteja diversos temes. Sobre la reposició d'arbres a la Plaça Josep Pallach, diu que no entén que s'hagi dit que hi ha molta densitat d'arbres. Agraeix també la actuació que s'ha fet al pàrquing il·legal que es forma quan es fan esdeveniments a la zona del CEM Olímpics. Continua demanant que s'aclareixi l'accessibilitat a les finques dels núms. 16 i 19 de la plaça Josep Pallach. També reclama zona 30 al barri. I acaba preguntant si es farà alguna actuació al palau del Laberint d'Horta.

La Regidora comenta que es pren nota de les peticions per enviar-les a serveis tècnics.

## **2. Seguiment de projectes en curs: cobriment ronda de dalt, av.can marcet**

---

S'explica el projecte d'arranjament de l'avinguda Can Marcet, es comenta que es completarà la zona verda que ja existeix en la part baixa i que s'afegirà un nou pas de vianants que ajudarà a pacificar la velocitat de la via. A més explica que convertiran el solar que es troba a l'Avinguda Marcet, entre el Passeig de la Vall d'Hebron i el carrer de Joan B. Cendrós, en un espai d'ús lúdic amb la incorporació de jocs infantils i de zones d'estada. S'hi col·locarà mobiliari urbà, es plantarà vegetació amb la corresponent xarxa de reg, es renovarà l'enllumenat i es farà el soterrament de les xarxes de serveis aèries. A més, també s'hi crearà una zona d'esbarjo de gossos, que permetrà traslladar-hi la zona actual de la plaça Joan Cornudella.

Per últim, es comenta que s'anirà fent seguiment amb l'associació de veïns sobre l'estat de les obres, per veure si es finalitzen en el termini establert.

En relació amb la Ronda de Dalt, s'informa que s'han lliurat a l'associació de veïns els dos avantprojectes de cobertura de la Ronda, i que s'ha iniciat la primera fase amb les obres prèvies per al cobriment del primer tram de cobertura. S'informa que en el mes de Març es començarà la segona fase.

Manel Pérez demana saber quin dels dos projectes prefereix el Districte, explica que en el 2015 es va pactar amb tot l'equip de govern, l'oposició i 5 associacions de veïns, el soterrament de la Ronda de Dalt i es manifesta en contra d'encaixonar-la.

La Regidora obre un torn de paraules:

Oscar: Pregunta on estaria ubicada la zona d'esbarjo de gossos.

Josefina: Vol saber si el projecte de cobertura està vigent o està aparcad, ja que insisteix que no volen el calaix.

Ismael: Comenta que a l'any 2012-2013 en Av. Can Marcet es van instal·lar bandes rugoses per pacificar el tràfic i manifesta que provoca molt soroll. Pregunta si poden retirar-les. Pregunta també quin ús es donarà a la zona d'esbarjo de gossos que retiraran a la Plaça Joan Cornudella.

Xavier: Sol·licita que es torni al projecte del soterrament.

Francesc: Vol deixar constància del seu desacord amb un document on constava que actuarien sobre el nº 200 del Pg. Vall d'Hebron quan ja s'ha manifestat que no es té intenció de fer-ho.

Dolors: Fa la petició de col·locar una barana en unes escales del barri.

Jaume: Manifesta que està en contra d'encaixonar els dos barris.

Secundino: Vol saber perquè ara es fan 180 metres de cobertura i es deixa la resta sense fer.

Angels: Fa la petició d'enrajolar l'Avinguda Can Marcet.

Avelina: Manifesta que està en contra d'encaixonar la Ronda.

La Regidora respon a les qüestions:

Sobre retirar les bandes rugoses de Can Marcet comenta que es valorarà. En relació amb el tema de la Ronda explica que es va disposar de 15 milions per iniciar el projecte i es va començar per la zona on les dues propostes, la del 2015 i 2016, són exactament iguals així com també on el rendiment del pressupost era més alt. Per últim, explica que no hi va haver pacte entre els partits polítics sobre el soterrament i informa que el document que es va signar en el mandat anterior feia referència a actuar sobre la Ronda i a fer la cobertura, no ha fer el soterrament.

Victor Valls informa que l'àrea de gossos estarà ubicada a la part més baixa del solar de Can Marcet.

S'obre un altre torn de paraules sobre aquestes qüestions:

Xavier: Pregunta si es posarà vigilància per tal de controlar el tema dels gossos.

Quim: Indica que sí, que hi havia pacte sobre el tema de la ronda.

Sandra: Vol agrair que la petició que va fer en el darrer consell de barri s'hagi resolt. Per altra banda demana tenir en compte que en la zona d'esbarjo de gossos es fan "botellons" i això genera moltes molèsties als veïns.

Manel Pérez: insisteix en que sí hi havia acord i sol·licita que aprovin l'avantprojecte pactat. Pregunta que pensen fer amb la ronda. Per últim comenta que la Regidora li va comentar que els projectes de la Ronda i Glòries es pararien perquè es tenien altres prioritats, i pregunta perquè s'ha continuat amb el projecte de Glòries.

Francesc: Proposa rectificar l'entrada nº 5 de la Ronda ja que, manifesta que provocaria menys soroll al nº200 del Pg. Vall d'Hebron.

Secundino: Reclama que no s'inverteixi més a la Ronda.

La Regidora respon a les últimes qüestions: insisteix que l'acord no manifestava el soterrament. Comenta que en cap moment ha dit que es pararia el projecte de Glòries, ja que no es poden parar obres que estan començades però indica que si s'ha

modificat el projecte. Per últim manifesta que s'ha iniciat la primera intervenció de cobertura a la Ronda des de fa 25 anys.

### 3. Mobilitat: busos i àrea verda

---

Pau González explica que amb el desplegament de la nova xarxa de bus arribaran al barri nous autobusos, el V23, el V25 i es farà un canvi en el tram final del V17, que substituirà en aquest tram al V15. També explica que s'està treballant una proposta per dividir la línia 185 en 3 línies, per donar un servei de proximitat al barri.

Manel Pérez: demana que s'estudii aplicar zona verda al barri del Vall d'Hebron, per tal de resoldre el problema d'aparcament que tenen els veïns.

Manel Bello: també reivindica zona verda al barri.

Enric: explica una sèrie de raons per les quals ell no està d'acord en posar zona verda.

Sebastià: proposa fer un pàrquing a precari on està el camp de futbol que hi ha al costat de Can Travi.

Jaume: fa una proposta sobre el bus que li sembla seria millor pel barri. Proposa un bus de barri que surti de Montbau, passi per Vall d'Hebron, i finalitzi a Horta per tal de no fer línies tan llargues com la del 185.

Pau González diu que està d'acord en que el bus de barri ha de tenir un recorregut curt i que per això es divideix la línia 185 en tres. Sobre la zona verda comenta que mai des de l'Ajuntament s'ha dit de no poder estudiar aquesta opció, per tant un cop s'hagi arreglat Can Marçet, es valorarà el seu efecte i si no genera la solució desitjada, es podria començar a estudiar l'opció de zona verda. També respon que al camp de futbol de La Clota es preveu que es facin habitatges públics en breu, per aquesta raó no es preveu fer-ne un ús a precari com aparcament a aquesta zona.

S'obre un altre torn de paraules sobre el tema.

Inés: comenta que no fa falta esperar més per posar una zona verda, ja que la falta de lloc és un problema al barri.

Lluís: parla de la problemàtica que té la línia V21. Explica que a vegades, triga molt en passar i d'altres passen tres busos seguits.

Sandra: es queixa que el camp de futbol de Mundet s'utilitza d'aparcament.

Pau González respon a les qüestions, informa que s'està treballant amb TMB per solucionar l'acumulació d'autobusos (Línia V21), a més, informen que es crearan nous carrils Bus per solucionar aquests problemes. Per últim informen que es valorarà el tema de l'àrea verda.

#### 4. Torn obert de paraules.

---

Josep Bastida havia sol·licitat intervenir però no està present.

Manel Pérez pregunta si s'ha contemplat fer l'equipament dotacional en un altre lloc que no sigui al barri de la Vall d'Hebron.

Sandra parla sobre el soroll que genera la ronda, i que no s'està complint la normativa respecte al soroll que afecta al col·legi, situat just davant de la ronda. Proposa posar unes pantalles sonores.

Griselda comenta el problema que hi ha al carrer Jorge Manrique on els cotxes, per confusió, es fiquen en direcció contrària. Demana una solució per aquesta problemàtica. També explica el mal estat en que es troba un parterre situat darrera del CEE Folch i Camarasa. Proposa posar unes plantes per dissuadir que els gossos facin les seves necessitats allà i que mentrestant passin el serveis de neteja.

Xavier planteja diversos temes. Sobre la reposició d'arbres a la Plaça Josep Pallach, diu que no entén que s'hagi dit que hi ha molta densitat d'arbres. Continua demanant que s'aclareixi l'accessibilitat a les finques dels núms. 16 i 19 de la plaça Josep Pallach. També pregunta sobre la zona 30 i per finalitzar demana que s'arregli el pont que connecta amb Montbau, que està molt deteriorat.

Josefina demana a la Regidora una resposta clara sobre que es té previst fer a la Ronda de dalt.

Des de la taula es convida als veïns a participar en la iniciativa de l'associació de veïns de crear una base de dades on recollir les peticions veïnals. També s'explica que des de l'Ajuntament són conscients dels problemes de soroll que causa la ronda, i que no estan tancats a buscar solucions a precari fins que es solucioni definitivament el seu cobriment. S'afegeix que les obres que s'estan fent no condicionen futures actuacions a la ronda. Per finalitzar, es diu que per fer l'equipament dotacional s'ha tingut en compte les al·legacions dels veïns perquè l'edifici no tapi el sol als edificis propers i que amb les modificacions que s'han fet no hi haurà aquest problema.